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Valmistelija Sami Mäkelä jätti 2.5.2024 seuraavan sisältöisen valtuustoaloitteen 

Kehitysyhtiön toiminnasta: 
 
 ”Kehitysyhtiön toiminta on jo pitkään hiertänyt paikallisia yrittäjiä. Saan 

jatkuvasti kuulla, että Kehitys on jarruna kilpa hinnoittelee 
palvelujansa.Olisi aika päättäjien istua alas ja lukea Kehityksen info netissä 
josta laitan kuvan mukaan. Kovin on ristiriitainen tekemisiinsä. Nyt ollaan 
luomassa uutta kunta strategiaa niin eikö olisi jo aika laittaa tämäkin asia 
järjestykseen.” 

 
 Aloite kokonaisuudessaan on nähtävänä sähköisessä kokoushallinnassa. 
 
Esittelijä Kunnanjohtaja Minna Nikander 

 
Esitys Kunnanhallitus toteaa, että asia käsitellään tarkemmin talouden 

tasapainottamistoimenpiteiden yhteydessä. 
 

Päätös Hyväksyttiin. 
__________ 

 


